
Verslag vergadering Sportraad 
06-01-2016  -  Demerstrand  
 
Aanwezig: Mieke, Eddy, Guido, Koen, Josephine, Erik, Patje, Isabelle, Birgit, Luc (verslag) 
Verontschuldigd: Simone, Karen, Ronny 
 
 
1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Geen opmerkingen. 
 
2. Stand van zaken nieuwe sportinfrastructuur 
Volgens de planning zou tegen eind december het definitieve ontwerp klaar zijn. Omdat dit niet het 
geval is zal het hoofd van de technische dienst navraag doen. 
 
3. Algemene vergadering 

• Vrijdag 22/01/2016, 19:00 OCR. 
• Patje neemt als voorzitter de algemene leiding. Luc assisteert.  
• I.v.m. punt 5 (discussiegroepen): 

o Hiervoor worden de aanwezigen willekeurig verdeeld in vier groepen. In elke groep 
zitten er twee sportraadleden: een moderator en een secretaris. 

o Moderatoren: Koen, Guido, Eddy en Simone. Zij leiden de gesprekken, zorgen dat 
iedereen aan bod komt, pikken in op interessante of afwijkende meningen, stellen 
bijkomende vragen. 

o Secretarissen: nemen notities, houden de tijd in het oog. 
o Elk onderwerp komt een tiental minuten aan bod.  
o Na het derde onderwerp is er een pauze. De moderatoren zorgen dan voor drank, de 

secretarissen brengen verslag uit bij Patje en Luc. Per onderwerp wordt een kort 
verslag gemaakt dat meegedeeld wordt na de pauze.  

o Ten laatste volgende week krijgen de sportraadleden een A4’tje met extra nuttige 
informatie, tips en richtlijnen. 

• Taakverdeling en afspraken: 
o Pas na de discussiegroepen wordt er drank geschonken.  
o Guido maakt de nodige afspraken met de zaalverantwoordelijke OCR. 
o De zaal wordt klaargezet door Luc en Kim. 
o Alle sportraadleden zijn aanwezig om 18:30 uur en zorgen dat alles klaarstaat voor 

de drankbedeling tijdens de pauze. 
o Stef doet de inkom. 
o Na afloop ruimen alle sportraadleden samen op. 

 
4. Varia 
> Vanaf volgende maand vergaderen we om 19:30 uur. 
> WiFi in de sporthal is nog steeds niet hersteld. Dit werd al lang geleden gevraagd en is 
noodzakelijk! Afgesproken wordt om hierover mails te sturen naar info@diepenbeek. 
> Eddy meldt namens zijn vereniging dat het digitaal reserveringssysteem waar de clubs verplicht 
worden mee te werken omslachtig, gebruiksonvriendelijk en tijdrovend is. De club zal dit melden 
aan het gemeentebestuur. 


